
Pozdrav	Fa	konferenci	v	Južni	Ameriki

Moj	pozdrav	našim	Dafa	učencem	v	Južni	Ameriki!

Naj	začnem	z	željo	po	uspehu	vaši	Fa	konferenci.	Upam,	da	boste	naredili	 izboljšave	v
kultivaciji	 po	 Fa	 konferenci.	 V	 Dafi	 gre	 za	 kultivacijo	 in	 Dafa	 učenci	 so	 ljudje,	 ki
kultivirajo,	zato	je	kultivacija	bistvenega	pomena	za	vas,	kot	Dafa	učencem.	Le	z	dobro
kultivacijo	samega	sebe	vam	bo	uspelo	izpolniti	vaše	naloge	kot	Dafa	učenci.

Hvala	vam	in	ponovno	zaželim	vaši	konferenci	velik	uspeh!

Vaš	Učitelj,

Li	Hongdži	
08.	oktober	2016
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